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Projekt porządku obrad:
1. Otwarcie Sesji – stwierdzenie quorum.
2. Przyjęcie poprawek do porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z XIII-ej Sesji Rady.
4. Sprawozdanie Burmistrza z pracy między sesjami.
5. Interpelacje, zapytania, wnioski.

6. Podjęcie uchwały w sprawie:
a) wprowadzenia zmian w budżecie gminy Łęczna na 2015 rok,
b) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łęczyńskiemu,
c) wprowadzenia opłaty targowej i określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności, wysokości stawek opłaty i zarządzenia jej 
poboru w drodze inkasa,
d) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie gminy Łęczna na rok 2016,
e) określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych na rok 2016,
f) obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2016 rok,
g) wprowadzenia opłaty od posiadania psów na rok 2016,
h) określenia wzorów deklaracji i informacji podatkowych w zakresie podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego,
i) rozpatrzenia wniosku Sołectwa Witaniów  o przyznanie środków z funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2016,
j) przyjęcia Programu współpracy Gminy Łęczna z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego w 2016 roku,
k) przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2016,
l)  przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2016,
ł) zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przyznawania diet i zwrotu kosztów podróży dla radnych i przewodniczących organów wykonawczych 
jednostek pomocniczych,
m) rozpatrzenia skargi.

7. Wolne wnioski.
8. Sprawy organizacyjne.
9. Zakończenie obrad.

Po stwierdzeniu quorum (obecnych 21 radnych) Przewodnicząca Rady przedstawiła przewidywany porządek obrad. Nie zgłoszono do niego 
uwag. Radni jednogłośnie przyjęli protokół z XIII-ej Sesji Rady. Następnie Burmistrz Łęcznej przedstawił sprawozdanie z pracy między sesjami 
(sprawozdanie stanowi załącznik do niniejszej relacji).
W punkcie interpelacje, zapytania, wnioski Przewodnicząca Rady przedstawiła informację o złożonych między sesjami interpelacjach. 
Zapytania radnych dotyczyły udziału w I-szym Kongresie Samorządowym, wizyty na farmie fotowoltaicznej, a także spotkania dot. 
organizowania jarmarków w Łęcznej. Burmistrz odpowiadał również na pytania dotyczące udziału gminy Łęczna w Programie Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020 (drogi gminne i powiatowe), oświetlenia przy drodze powiatowej oraz planu zagospodarowania 
przestrzennego.
W kolejnym punkcie przystąpiono do podejmowania uchwał. Uchwałę   w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Łęczna na 2015 rok 
Rada podjęła jednogłośnie (21 radnych). Również uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Łęczyńskiemu (dotyczy 
przebudowy chodnika przy drodze powiatowej w Starej Wsi) została podjęta jednogłośnie. 
Następnie przystąpiono do rozpatrywania uchwał podatkowych.
Za podjęciem uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty targowej i określenia zasad ustalania i poboru oraz terminów płatności, wysokości 
stawek opłaty i zarządzenia jej poboru w drodze inkasa głosowało 20 radnych (1 osoba się wstrzymała). Za uchwałami w sprawie określenia 
wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie gminy Łęczna na rok 2016, a także uchwałą w sprawie określenia 
wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych na rok 2016 głosowało 21 radnych - uchwała została przyjęta jednogłośnie. 
Przy rozpatrywaniu projektu uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej do obliczenia podatku rolnego na 2016 rok 
Przewodnicząca Komisji Rolnictwa P. Teodozja Syta zaproponowała obniżenie proponowanej stawki (50 zł) do poziomu stawki obowiązującej w 
2015 roku tj. 45 zł. Za przedstawioną propozycją obniżenia stawki opowiedziało się 20 radnych.  Za podjęciem uchwały w sprawie 
wprowadzenia opłaty od posiadania psów na rok 2016 (50 zł od jednego psa) głosowało 18 radnych, 1 radny był przeciwny, a dwóch radnych 
wstrzymało się od głosu. Uchwała w sprawie określenia wzorów deklaracji i informacji podatkowych w zakresie podatku od nieruchomości, 
rolnego i leśnego została przyjęta jednogłośnie. 



Wszystkie stawki podatków zostały utrzymane na poziomie obowiązującym w 2015 roku. 
Przedmiotem kolejnego punktu była uchwała w sprawie rozpatrzenia wniosku Sołectwa Witaniów  o przyznanie środków z funduszu sołeckiego 
na rok budżetowy 2016. Rada uwzględniła ponownie uchwalony wniosek sołectwa i podjęła uchwałę w tej sprawie jednogłośnie.
Następnie Rada podjęła jednogłośnie (21 radnych za) uchwały w sprawie:

przyjęcia Programu współpracy Gminy Łęczna z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego w 2016 roku,
przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na rok 2016,
przyjęcia Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2016.

Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie zasad przyznawania diet i zwrotu kosztów podróży dla radnych i przewodniczących organów 
wykonawczych jednostek pomocniczych dotyczy doprecyzowania zapisu zgodnie z zaleceniami Regionalnej Izby Obrachunkowej (sprawa 
ustalenia zasad pomniejszania diet radnym jeśli radny jest członkiem mniej niż dwóch komisji - dot. przewodniczącego i wiceprzewodniczących 
rady). RIO nakazała przedłożenie projektu uchwały zgodnego z intencjami Rady.  Przedłożony przez Burmistrza projekt przewidywał, że 
zmniejszenie to nie dotyczy przewodniczącego. W uzasadnieniu wskazano, że od początku funkcjonowania samorządu gminnego tj. od roku 
1990 - przewodniczący rady nigdy nie był zgłaszany i powoływany do składów komisji rady,  jego zadaniem była natomiast koordynacja prac 
wszystkich komisji rady (dotyczyło to czterech osób pełniących dotychczas funkcję przewodniczącego). Wniosek odmienny złożył radny 
S.Pawlak, który zaproponował żeby przewodniczący został teraz powołany do komisji i żeby zasady pomniejszania diet z tytułu uczestnictwa w 
komisjach dotyczyły również przewodniczącego. Za propozycją przedstawioną przez Burmistrza głosowało 13 radnych, 7 radnych opowiedziało 
się za wnioskiem S.Pawlaka, 1 osoba wstrzymała się od głosu. Uchwała zaproponowana przez Burmistrza została podjęta większością głosów. 
Następnie Rada rozpatrzyła skargę Vice-prezesa KS "Lider" Łęczna. Skarga została uznana za bezzasadną. 19 osób głosowało za, 2 osoby 
wstrzymały się od głosu.
Wolne wnioski i sprawy organizacyjne zakończyły sesję.
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